



Protokoll Kårstyrelsen 3

Fört vid sammanträde med Kårstyrelsen

Tid: 2020-09-10, 17:30
Plats: Zoom

Ale Nilsson

Övriga närvarande

-

Närvarande ledamöter

Linnéa Mundin
Lucas Ravens
Kajsa Nordberg
Rawan Alkattan
Kristina Guix Erhardsson
Malin Andersson
Sana Rauf

Ej närvarande ledamöter

Rawan Alkattan

Sändlista

kallelse@saks.gu.se
malin.andersson@saks.gu.se
kristina.erhardsson@saks.gu.se
sanaarauf@hotmail.com
raal701@gmail.com
lucas.ravens@saks.gu.se
kajsa.nordberg@saks.gu.se

Preliminärer (§§ 1)

§ 1.1 **Mötets öppnande**
Ordföranden öppnar mötet kl. 17:31.

§ 1.2 **Godkännande av föredragningslista**
Linnéa Mundin beslutar för att lägga till följande övriga punkter:

- Regler för docentur vid Sahlgrenska Akademien
- Slack



Kårstyrelsen beslutar

att godkänna föredragningslistan med dessa tillägg.

§ 1.3

Adjungeringar

Förslag till beslut

föreslås att hålla ett öppet möte.

Styrelsen beslutar

att hålla ett öppet möte

§ 1.4

Val av sekreterare och justeringsperson

Förslag till beslut

föreslås Kristina Guix Erhardsson till mötessekreterare

föreslås Sana Rauf som justeringsperson

Styrelsen beslutar

att välja Kristina Guix Erhardsson till mötessekreterare.

att välja Sana Rauf till justeringsperson.

§ 1.5

Mötets behöriga kallande

Kårstyrelsen beslutar

att anse mötets behörigt kallat.

§ 1.6

Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll är justerat och läggs till handlingarna.

§ 1.7

Avstämning av ärendeplan

Kårstyrelsen har granskat ärendeplan och Linnéa ska ordna med en ekonomisk avstämning.

§ 1.8

Avstämning av beslutsuppföljning

Beslutsuppföljningen går igenom.

Beslutsärenden (§§ 2)

§ 2

Det finns inga.

Diskussionsärenden (§§ 3)

§3.1

Sångboken

Kajsa ska kontakta insparkskommittéer och Spexet för feedback om vilka låtar som saknas i sångboken.



Styrelsen ska utlysa en ny sångboks-kommitté så att alla i SAKS känner sig representerad i högtidsmaterialet. Vi behöver också beställa tillräckligt många sångböcker till insparken VT21.

§3.2 **Vårbalen / Zoombalen**

Styrelse vill att vårbalen ska ta namnet av förra året (fram till när vi faktiskt kan ha balen), och kalla Vårbalen för Jubileumsbalen. Planera att hålla det i juni för att öka chansen till att eventet ska ske.

Styrelsen ska utlysa för en jubileumsbalkommitté, och vill att kommittén är medveten om att vi behöver avbokningsskydd på grund av covid-19.

Under nästa KåS möten vill styrelse bestämma dagen.

§3.3 **Sahlgrenen**

Kristina berättar om att alla som vunnit Sahlgrenen innan (både silver och guld) har inte fått smycken eftersom det inte funnits någon färdig design samt att det glömts av. Styrelsen behöver alltså designa och dela ut priset till vinnare från många år tillbaka.

Under nästa KåS möten vill styrelsen se konkreta förslag om designen och bestämma vilken som är bäst. Därefter kommer styrelsen att bjuda in representanter från alla råd och utskott för att diskutera vilka som bör få priset för dem senaste 5 åren. Se övriga fråg 5.1b för ett förslag för hur styrelsen kan jobbar med frågan under covid-tider.

§3.4 **Website redirection**

Styrelsen vill försätta med WordPress, men har inte kommit på en ny design.

Kristina förklarar att webbsidans ”bug”, när personer har det svårt att hålla sig inloggad kan det vara på grund av en time-out funktion som måste ändras. Kristina förklarar också att regeringen måste hitta en ny ansvarig eftersom hennes ansvar har ändrats av presidiet i juli.

§3.5 **Hemsidan allmänt**

Lucas funderar om en iFrame kan hjälpa med medlemsportalen; t.ex. att vi beställa ändring på Mecenats sida att det är väldigt enkelt och kan passera in i iFrame (ankrad i vår hemsida istället för att surfa bort från saks.se). Det betyder att i framtiden kan hela webbsidans utseende göras om utan att behöva betala 4 000:- vid varje uppdatering.

Kristina ber presidiet att kolla i avtalet med Mecenat för att se om det hindrar oss från denna lösning.

§3.6 **Omorganisation FUM**

Linnéa tänker omorganisera FUM – medlemsmötet 2ggr/termin istället för FUM. Det finns både pros och cons. Kristina påstår att FUM är bra att ha eftersom Fum varit ett bra tillgång då SAKS presidiet haft problem.



Linnéa ska skicka ut Halmstads exempel för mer diskussion nästa KåS möte.

§3.7 **Mötesersättning för heltidsarvoderade**

KåS diskutera nya regler gällande ekonomisk ersättning för studentrepresentanter på grund- och avancerad nivå vid GU.

Vi vill inte arvodera mer i styrelsen; och arvodering ska till SAKS och inte privatpersoner. Slutsatsen av diskussion att skjuta fram beslut till nästa styrelse (21/22).

§3.8 **GFS**

- KåS definiera ”campusnära” som 30 min pendlingstid till Berget, med bostad nära hållplatser.
- KåS vill att GFS har krav för nya studentlägenheter:
 - Yteffektivt planlösning
 - Cykelförråd
 - mindre förråd/källare
 - Frys som passar till veckans matlådor
 - Gemensamma lokaler
 - Billigt
- Det finns 100 000:- från Göteborg för studenter, men med corona det är svårt att bestämma vad är bäst att göra med detta.
- Fysiken – flexibilitet i medlemskapet, studentpris, studentkår pris, studentaktiviteter, osv. Verksamheten utanför studentområdena bör stödja studenter genom att finansiera våra rabatter.

Rapporter (§§ 4)

§ 4.1 **Ordförandens rapport**

Linnéa vill att vi utlyser/hänvisar till Studentportalen mer eftersom det här svaret till den mesta. Det finns massa information som man försöker att smälta just för att det finns så mycket information. Studieplatser försvinner och med covid-19 blir det ännu mer svårt att plugga tillsammans.

§ 4.2 **Övriga rapporter**

- Kajsa rapportera att insparken går bra för SAKS. Sexet ska köra en test pub, väntar 2 veckor efter, och ser om det går bra.
- Lucas rapportera att han har bättre koll efter UKÅ-möte. Mötet med OUR gick bra med utlysning av olika problem vid Odontologen. VGR mot högskolan i studentrepresentantslagen är ett grått område.

SR
LM



Lucas ska skriva ett åsiktsdokument om distansstudier och digitalisering.

- Malin ser att riskbedömningsmöten riktar mot personalen och inte studenter än.
- Sana håller med Malin om riskbedömningen.
- Kristina är glad att insparpresentation har fiskat fram en person som är intresserad i IRIS!

Övrigt (§§ 5)

§ 5.1 Övriga frågor

5.1a Regler för docentur vid Sahlgrenska Akademin

Styrelsen tycker att Linnéa ska skriva ut och skriva på artikeln som beskriver vår åsikt om hur det är viktigt att inte ta bort pedagogiskt krav i anställning av docentur.

5.1b Slack

Styrelsen ska prova Slack workspace för att skapa en mer fokuserad plats för diskussion, och för hopningsvis en plats när filer är enklare att hitta.

§ 5.2 Nästa möte

Preliminära datum för nästa möte är 2020-10-13 kl 17.30 via Zoom & Expen.

§ 5.3 Mötesutvärdering

Långt möte. Bättre förberedelser inför nästa möte, Zoom & teknik, Alla verkar lite mer insatta i arbetet och för en god diskussion.

§ 5.4 Mötets avslutande

Ordföranden avslutar mötet kl. 21.15

Vid protokollet:

Kristina Guix Erhardsson

Justeras:

Linnéa Mundin
Ordförande

Sana Rauf
Justeringsperson